
 

Verslag vergadering Sportraad Stichtse Vecht donderdag 13 december 2018 

Aanwezig:  Dick van Zanten, John Heun, Diana Kolfschoten, Gerard Geerdink,  Sander Treur, Judith van de Vorle, 
Sander Treur 

Afwezig:  Joris Meegdes, Thea Timmerman, Vincent Stapper en, Hetty Veneklaas (wethouder Sociaal) Vincent 
Stapper, Zwanie van der Neut, Piet Verlaan Olaf Horsman 

Notulen: Susan Kersten 

1. Opening en mededelingen:  Dick heet iedereen welkom. 
 

2. Vaststellen agenda: de agenda blijft ongewijzigd. 
 

3. Notulen vorige vergadering:  
Het uitnodigen van een bekende Nederlander als gastspreker voor gezonde voeding vervalt. 

4. Ingekomen- en uitgaande stukken:  
20181123 Brief gemeente sporthal Vreeland; is ter kennisname 
20181126 Interne Nieuwsbrief Netwerkgroepen sociaal domein; belangstelling is minimaal 
20181126 Uitnodiging Inspiratiesessie Samenwerken en Versterken II 
20181207 Beantwoording vragen Werkgroep Binnensport okt.18 
20181207 Programma 11 december a.s. Inspiratiesessie Samenwerken en Versterken II 
20181811 Sportraad in vergadering Daalseweide; navraag over dit bericht wordt gedaan. 

 
        UIT: 20181002: Save the date: Thema-avond Sportraad St. Vecht 
   20181016: Achterstallig onderhoud gymzaal Vreeland advies is beantwoord. 

 
5. Evaluatie thema-avond: 

Alles was geregeld. 11 mensen hadden zich aangemeld. 
125 mensen zijn uitgenodigd. Het aantal van 11 aanmeldingen was te weinig om de thema-avond door te laten 
gaan.  
Oorzaken: van de te lage opkomst: 
Te weinig bekendheid Sportraad.  
23 november was de vrijwilligersavond.  
Op vorige avonden kwamen ongeveer 30 bezoekers. 
Wellicht de thema-avond van de Sportraad in combinatie met andere info avonden. 
Verenigingen hebben een tekort aan vrijwilligers. 
Verschuiven van de thema-avond naar maart-april. 
De thema-avond met flyers binnen de gemeente St. Vecht bekend maken.  
De sportraad is adviesorgaan. De verenigingen onderhandelen zelf vaak direct met de gemeente.  
De Sportraad leeft onvoldoende binnen de gemeente Stichtse Vecht. 
Door introductie van Sportpunt heeft de Sportraad ook verloren aan PR. 
Op 20 december as.  is het voorzittersoverleg voetbalverenigingen met Hetty Veneklaas, dan worden 
onderwerpen die ook bij de Sportraad spelen nog eens opgegooid. In de vergadering van januari 2019 worden 
de reacties in de Sportraad besproken. 
Het conceptontwerp voor de thema-avond wordt bewaard. 
Er is alles aan gedaan door de werkgroep om de zaken op tijd geregeld te krijgen. Daar ligt de lage opkomst 
zeker niet aan. 



 
Volgende vergadering met Olaf Horsman bespreken of  Sportcafé of Sportpunt het concept van de thema-avond 
van de Sportraad kan overnemen om te presenteren. Sportraad gaat geen thema-avond meer organiseren. 
 
 

6. Werkgroep Buitensport: m.i.v. 1-1-2020 gaat de harmonisatie in werking. 
Geen privatisering. 
Het betreft alle buitensport. 
Het onderdeel voetbal is al uitgewerkt. 
Tennis, handbal ed. worden nog behandeld. 
Beachhandbal wordt geïntroduceerd. De huidige harde ondergrond levert te veel blessures op. 
Als het plan officieel is goedgekeurd door het college wordt het aan de leden toegestuurd door Dick.  
Tot dat moment mag de info nog niet naar buiten.  
De sportraad heeft al  positief advies gegeven via de werkgroep Buitensport. 
De afspraak voor de begroting 2019 wordt verzet.  
Zuilense Vecht valt buiten de harmonisatie.  
 

7. Werkgroep Binnensport: Er wordt nu wat gedaan aan het onderhoud van de sporthal in Vreeland. 
Ook met Olaf Horsman is hierover gesproken. De brief van de basisschool in Vreeland loopt parallel.  
De Sportraad blijft de stand van zaken voor verbetering van de Sporthal volgen. 
Gerard gaat Olaf nog vragen waar de verbeteringen uit worden betaald. 
De verbeteringen aan deze sporthal vallen niet onder de besluitvorming van 75K. 
75K =Plan voor eenmalige besteding van  € 75.000,-- in de sport: 
 

8. Jaarverslag taakverdeling: Dick stuurt deze rond naar voorbeeld van Vincent. 
 

9. Communicatie/ website/nieuwsbrief: de foto’s staan op Dropbox, tabje foto’s. 
De nieuwsbrief is er verder niet uitgegaan. 
AED en fiscaliteit (verhoging BTW) zijn door Sander op de website gepubliceerd. 
Verder is de website actueel. 
Het aanbrengen van nieuwsitems loopt niet goed. 
Het stuk van de Harmonisatie volgt na officieel goedgekeurd te zijn. 
 

10. Rondvraag:  Brief Vreeland zat vandaag bij de post. 
Aan Olaf wordt nog wat duidelijkheid gevraagd over de brief van  Dik van t Hof.  Op verzoek van Gerard en John. 
 
Datum voor etentje wordt geprikt. Susan gaat stoppen met notuleren omdat zij een opleiding gaat doen. 
Sander vraagt om het datum van benoeming. Dit  is het voor Sander 30 juni 2019. 

 
Verg. sluit 22.00 uur. 
Volgende vergadering in Boom en Bosch op 17 januari 2019  
 

Actielijst Sportraad Stichtse Vecht, bijgewerkt n.a.v. de vergadering d.d. 13-12-2018: 
             
 Datum : Onderwerp:      Wie:   af per: 

1 28-9-17  Voortgang Scholman kwaliteit geleverd werk 
blijven volgen. Klachten worden doorverwezen 
door Olaf.  

Wg. Buitensport  

2 11-2016  Voortgang ontwikkeling Sportpark Zuilense Vecht  
Inspraakavonden bezoeken. En uitnodigen Wieke 
van Mourik om sportraad te up daten. Evt. een 
extra vergadering daaruit voortvloeiend. De  
presentatie van september is op 18-10-18 op 
dropbox geplaatst. 

Allen Onbek. 

5 6-9-18  Modernisering Stinzenhal Olaf dec 2018 



6 13-12-18  Volgen opknappen Sporthal Vreeland Allen   

 
Besluitenlijst Sportraad Stichtse Vecht bijgewerkt n.a.v. de vergaderingen: 

Verg. actie- 
d.d. Punt   Onderwerp      behandeld                
 d.d.         door   afgehandeld 

17-5-18 15-3-18  Lijst met verenigingen om te bezoeken door de 
Sportraadsleden 

Dick  04-2018 

24-8-17 22-5-17 Voortgang schoolzwemmen/voorstel naar 
wethouder met def. Advies juni 2017 

Vincent mei 2017 

24-8-17 29-6-17 Ondersteuning jaarverslag /jaarverslag verz. Aug 17 Sander/Vincent juni 2017 

25-8-17 09-2-17 Nieuwsbrieven website per kwartaal / 2e kw op 25-
8 

Allen Aug  2017 

29-6-17 28-9-17 Aanbesteding onderhoud buitensport Scholman op 
welke punten? Is bekend> meest economische 
offerte 

John 28-9-17 

30-3-17 9-11-17 Thema avond 2017; voortgang en evaluatie Vincent,Thea, Piet 2-11-17 

12-12-17 22-5-17 3 nieuwe Sportraadleden erbij, 2 aanmeldingen Sollicitatie 
commissie 

nov 2017 

18-01-18 24-8-17 Relatiegeschenken van de Sportraad om 
bekendheid te vergroten eind 2017/begin 2018.  
I.c.m. nieuwjaarwensen Sportraad gelijk met datum 
Thema avond 2018.  Idee is niet gehaald.  

Zwanie jan. 2018 

15-03-18 12-12-17 Geharmoniseerd Buitensportbeleid vragen bij Olaf Vincent Mrt 2018 

15-03-18 18-1-18 Opvragen terugkoppeling Thema avond 2017 bij 
Olaf en Marieke 

Dick febr. 2018 

15-03-18 18-1-18 Doelstelling bekendheid Sportraad; 
Werkgroep Binnen- en Buitensport. 

 febr. 2018 

15-03-18 18-1-18 Input Jaarverslag 2018; werkgroep Buitensport WG. Buitensport Eind jan. 
2018 

15-03-18 18-1-18 Info AED’s voor leden Sportraad Vincent febr. 2018 

15-03-18 18-1-18 Aanschrijven Sportfondsen en Olaf omtrent 
schoonmaak accommodaties 

Vincent febr. 2018 

18-10-18 15-3-18 Harmonisatie buitensport, update  John Sept 2018 

18-10-18 17-5-18 Info nieuwe AVG wet op site Sportpunt St. Vecht Olaf Juni 2018 

18-10-18 9-7-18 Rooster van aftreden Dick Sept. 2018 

18-10-18 6-9-18 Opmerkingen notitie Buitensport van de Sportraad 
door Hetty via Olaf zijn verwerkt 22-10-18 

Olaf  Okt. 2018 

13-12-18 6-9-18 Beheer sportaccommodaties gem. St. Vecht:  
Loenen: 6 uur beheer 
Vreeland: 4 uur beheer 
Klachtenbrief verzonden okt. 2018 

Olaf dec 2018 

13-12-18 15-3-18 en 
17-5-18 

Onderwerpen Thema-avonden: genoemd: 
Aansprakelijkheid verenigingen/ roken op 
sportgebied. Datum kortsluiten met nwe 
wethouder van o.a. Sport. Eind conclusie 8-11-18 

Werkgroep Thema 
avond 

Juni 2018 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 


